

Přehled zpráv

Slezská univerzita v Opavě	4
1. Kultura F≈M startuje nový cyklus besed fotografa Lukáše Horkého	5
Online • fm.denik.cz (Regionální zprávy) • 12. 2. 2022, 14:00	
2. Martina Kociánová	5
Online • mediator1.upmedia.cz (Blogy) • 11. 2. 2022, 20:30	
3. Štreitovy fotografie připomenou sto let charity v Olomouci	5
Online • olomoucka.drbna.cz (Regionální zprávy) • 11. 2. 2022, 16:01	
4. Ambasadoři Slezské univerzity radí budoucím studentům s výběrem studijního programu	5
Online • polar.cz (Regionální zprávy) • 11. 2. 2022, 15:33	
5. Olomoucká charita pomáhá už 100 let! Bohatou historií připomene výstava	6
Online • nasregion.cz (Regionální zprávy) • 11. 2. 2022, 11:00	
6. 35. ročník Festivalu masopustních tradic ve Strání se blíží	6
Online • life4you.cz (Životní styl / Móda) • 11. 2. 2022, 0:22	
7. Fotožurnalistika dostává na zadek, říká Kalhous. A tak začal vzdělávat novou generaci	6
Online • procne.hn.cz (Životní styl / Móda) • 11. 2. 2022, 0:00	
8. Fotograf	6
Tisk • Proč ne?!; str. 47, 48, 49, 50, 51 (Životní styl / Móda) • 11. 2. 2022	
9. Století Arcidiecézní charity. Štreitovy a archivní fotografie propojí současnou a minulou Charitu	7
Online • olomoucky.rej.cz (Regionální zprávy) • 10. 2. 2022, 14:40	
10. Štreitovy fotografie i dobové snímky připomenou sto let charity na Moravě	7
Online • olomouc.cz (Regionální zprávy) • 10. 2. 2022, 8:21	
11. Vítězové studentské literární soutěže jsou již známi	7
Online • eslezsko.cz (Zprávy / Politika) • 10. 2. 2022, 7:00	
12. Bára Prášilová: Jsem precizní, na jedné fotce pracuji třeba rok	7
Tisk • Právo - Střední a Východní Morava; str. 13 (Zprávy / Politika) • 10. 2. 2022	
13. Studentští ambasadoři pomáhají zájemcům o studium na univerzitě	7
Online • vysokeskoly.cz (Jiné) • 9. 2. 2022, 23:30	
14. Olomoucká Charita slaví 100 let. Její činnost napříč stoletím zachycují Štreitovy fotografie	8
Online • olomoucky.report.cz ((nezařazené)) • 9. 2. 2022, 13:24	
15. Sto let moravské charity oslaví fotografie Jindřicha Štreita	8
Online • zpravyzmoravy.cz (Regionální zprávy) • 9. 2. 2022, 11:08	

16. Ne se vším se můžu plně ztotožnit, víra a vztah k Bohu ale zůstávají	8
Online • ado.cz (Jiné) • 9. 2. 2022, 11:00	
17. Století Arcidiecézní charity. Štreitovy fotografie propojí současnou Charitu s minulostí	8
Online • olomoucky.rej.cz (Regionální zprávy) • 9. 2. 2022, 9:20	
18. Každý vyfotografovaný vězeň prošel očištěním, říká Jindřich Štreit	9
Online • impuls.cz/regiony (Regionální zprávy) • 9. 2. 2022, 5:22	
19. Každý vyfotografovaný vězeň prošel očištěním, říká Jindřich Štreit	9
Online • idnes.cz/olomouc (Regionální zprávy) • 9. 2. 2022, 5:21	
20. Čeští reprezentanti získali na 14. IOAA deset medailí!	9
Online • astro.cz (Jiné) • 9. 2. 2022, 0:00	
21. Historii a současnost charity propojil fotograf Jindřich Štreit	9
Online • hanackyvecernik.cz (Regionální zprávy) • 8. 2. 2022, 18:29	
22. Ostrava pomáhá kultuře	10
Online • parlamentnilisty.cz (Zprávy / Politika) • 8. 2. 2022, 18:18	
23. Karvinský expres 08.02.2022 16:14 POLAR TV	10
Televize • TV Polar (České stanice) • 8. 2. 2022, 16:14	
24. Hradecký slunovrat mění název a místo konání. Přiveze i Erika Truffaze.....	10
Online • musicserver.cz (Kultura / Umění) • 8. 2. 2022, 15:34	
25. Štreitovy fotografie propojí současnou Charitu s minulostí	10
Online • ado.cz (Jiné) • 8. 2. 2022, 15:00	
26. Porota v čele Jindřichem Štreitem ocenila fotografie zaslané do soutěže Můj svět	11
Online • doo.cz (Regionální zprávy) • 8. 2. 2022, 13:31	
27. OPF Karviná otevřela dveře novým zájemcům, fakultou je provedli sami studenti.....	11
Online • polar.cz (Regionální zprávy) • 8. 2. 2022, 13:17	
28. VIDEO: Češi v Chile natočili úchvatné záběry zatmění Slunce. Kdy vzácný úkaz uvidíme v Česku?	11
Online • zoommagazin.iprima.cz (Jiné) • 8. 2. 2022, 12:47	
29. Ostrava opět pomáhá kultuře	11
Online • nase-mesto.cz (Regionální zprávy) • 8. 2. 2022, 7:00	
30. Červí díra ve vesmíru existuje. Čeští vědci učinili přelomový objev.....	12
Online • pozitivni-zpravy.cz (Jiné) • 8. 2. 2022, 7:00	
31. Obchodní akademie a SOS logistická vstupuje do nového století existence	12
Tisk • Region Opavsko ; str. 10 (Regionální zprávy) • 8. 2. 2022	
32. Město znovu pomáhá ostravské kultuře.....	12
Online • ostrava.cz (Regionální zprávy) • 7. 2. 2022, 12:34	

33. Zdařilá výstava v ostravské GVUO se zabývá prostými radostmi života	12
Online • novinykraje.cz (Regionální zprávy) • 7. 2. 2022, 12:24	
34. Koho je u nás nejvíc? Husákových dětí! Kde se vzala a co čeká nejpočetnější českou generaci?	13
Rozhlas • Program vysílání Českého rozhlasu (Český rozhlas) • 7. 2. 2022, 11:55	
35. OSTRAVA: Přívoz mění tvář.....	13
Televize • regionalnitemlevize.cz (České stanice) • 7. 2. 2022, 9:02	
36. Česká stopa – zatmění Slunce.....	13
Online • life4you.cz (Životní styl / Móda) • 7. 2. 2022, 0:21	
37. Novou CEO JRD Land je Alexandra Tomášková	13
Online • faei.cz (Ekonomika / Finance / Právo) • 7. 2. 2022, 0:01	
38. Pro profesora Adama to byla tvrdá lekce	13
Tisk • Deník N ; str. 14, 15, 16 (Zprávy / Politika) • 7. 2. 2022	
39. Dokumentární film „Do Chile za zatměním Slunce“	14
Online • astro.cz (Jiné) • 7. 2. 2022, 0:00	
40. Novou CEO JRD Land je Alexandra Tomášková	14
Online • nejbusiness.cz (Podnikání / Marketing / PR) • 6. 2. 2022, 7:00	
41. Štreitovy fotografie propojí současnou Charitu s minulostí	14
Online • olomouc.charita.cz (Jiné) • 4. 2. 2022, 12:03	
42. Ostrava – Přívoz mění tvář.....	14
Televize • regionalnitemlevize.cz (České stanice) • 4. 2. 2022, 9:56	

Slezská univerzita v Opavě

1. Kultura F≈M startuje nový cyklus besed fotografa Lukáše Horkého

Online • **fm.denik.cz** (Regionální zprávy) • 12. 2. 2022, 14:00

Vydavatel: **VLTAVA LABE MEDIA a.s.**

Odkaz: <https://fm.denik.cz/ctenar-reporter/kultura-fm-startuje-novy-cyklus-besed-fotografa-lukase-horkeho-20220212.html>

... architektury, prostředí a proměnách městské i venkovní krajiny. „S Jiřím Siostrzonkem se známe léta. Potkal jsem ho ještě jako pedagoga hned ze startu studií na **Institutu tvůrčí fotografie**, když jsem vedl náš ročník k imatrikulaci. Od té doby spolu...

2. Martina Kociánová

Online • **mediator1.upmedia.cz** (Blogy) • 11. 2. 2022, 20:30

Autor: **Lenka Studénková**

Odkaz: <http://mediator1.upmedia.cz/slovnicek/martina-kocianova/>

...Martina Kociánová od Lenka Studénková Martina Kociánová (nar. 1971) je česká rozhlasová a televizní moderátorka a operní pěvkyně. Vystudovala historii a muzeologii na **Slezské univerzitě v Opavě** a Lidovou konzervatoř v Ostravě. Již během...

3. Štreitovy fotografie připomenou sto let charity v Olomouci

Online • **olomoucka.drbna.cz** (Regionální zprávy) • 11. 2. 2022, 16:01

Vydavatel: **TRIMA NEWS s.r.o.** • Autor: **Vilém Pospíšil**

Odkaz: <https://olomoucka.drbna.cz/zpravy/kultura/24533-streitovy-fotografie-pripomenou-sto-let-charity-v-olomouci.html>

... spojené s takovým zamyšlením mají obrovský smysl. Bohužel naše společnost se žene příliš dopředu a nestihnáme se zastavit a ohlédnout," řekl ředitel Charity Olomouc Petr Prinz. **Jindřich Štreit** spolupracoval s Charitou Olomouc i v minulosti...

4. Ambasadoři Slezské univerzity radí budoucím studentům s výběrem studijního programu

Online • **polar.cz** (Regionální zprávy) • 11. 2. 2022, 15:33

Vydavatel: **POLAR televize Ostrava, s.r.o.** • Autor: **Katka Geryková** • Rubrika: **News**

Odkaz: <https://polar.cz/zpravy/opavsko/opava/11000029824/ambasadori-slezske-univerzity-radi-budoucim-studentum-s-vyberem-studijniho-programu>

... programů dokáží svým vrstevníkům z vlastní zkušenosti říci, jak náročné studium je, co si na něm cení a také co jim nevyhovuje. Snaží se zkrátka podat objektivní informace, podle kterých se zájemce může správně rozhodnout. **Karin Martínková**...

5. Olomoucká charita pomáhá už 100 let! Bohatou historií připomene výstava

Online • **nasregion.cz** (Regionální zprávy) • 11. 2. 2022, 11:00

Vydavatel: **A 11 s.r.o.** • Rubrika: **Olomoucko**

Odkaz: <https://nasregion.cz/olomoucka-charita-pomaha-uz-100-let-bohatou-historii-pripomene-vystava-255480/>

...Olomoucká charita pomáhá už 100 let! Bohatou historií připomene výstava 11.2.2022 Štreitovy fotografie propojí současnou Charitu s minulostí. Zdroj: **Jindřich Štreit** / Charita Olomouc V Olomouci se příští týden otevře výstava...

6. 35. ročník Festivalu masopustních tradic ve Strání se blíží

Online • **life4you.cz** (Životní styl / Móda) • 11. 2. 2022, 0:22

Rubrika: **CESTOVÁNÍ**

Odkaz: <https://life4you.cz/cestovani/35-rocnik-festivalu-masopustnich-tradic-ve-strani-se-blizi/>

.... Neděle 20. února 2022 Zámeček – galerie / 16:00 Vernisáž výstavy Prof. **Jindřich Štreit** – Brána Naděje 17:00 – 18:30 Fotoprojekce s hudebním doprovodem "Zastavit čas", výstava potrvá do 30. 3. 2022 Pátek 25. února 2022 On-line prostředí FB...

7. Fotožurnalistika dostává na zadek, říká Kalhous. A tak začal vzdělávat novou generaci

Online • **procne.hn.cz** (Životní styl / Móda) • 11. 2. 2022, 0:00

Vydavatel: **Economia, a.s.** • Autor: **Thea Kučerová** • Rubrika: **procne.hn.cz**

Odkaz: <https://procne.hn.cz/c1-67030890-fotozurnalistika-dostava-na-zadek-rika-kalhous-a-tak-zacal-vzdelavat-novou-generaci>

... fotografů vzdělávat. A to rovnou na dvou školách – na Střední odborné škole v Přelouči a na pardubické univerzitě. Sám navíc studuje, na **Institut tvůrčí fotografie** Slezské univerzity v Opavě se přihlásil hlavně proto, aby si ujasnil, jak fotku učit...

8. Fotograf

Tisk • **Proč ne?!;** str. 47, 48, 49, 50, 51 (Životní styl / Móda) • 11. 2. 2022

Vydavatel: **Economia, a.s.** • Autor: **Thea Kučerová** • Rubrika: **Téma: Naděje**

Odkaz: [náhled](#)

... odborné škole v Přelouči a na pardubické univerzitě. Sám navíc studuje, na **Institut tvůrčí fotografie** Slezské univerzity v Opavě se přihlásil hlavně proto, aby si ujasnil, jak fotku učit, ale i neučit. „Dříve pro mě byla fotka nosičem sdělení...

9. Století Arcidiecézní charity. Štreitovy a archivní fotografie propojí současnou a minulou Charitu

Online • olomoucky.rej.cz (Regionální zprávy) • 10. 2. 2022, 14:40

Vydavatel: **Olomoucký REJ**

Odkaz: <https://olomoucky.rej.cz/clanky/spolecnost/1062-stoleti-arcidiecezni-charity-streitovy-a-archivni-fotografie-propoji-soucasnou-a-minulou-charitu>

... společnost se žene příliš dopředu a nestíháme se zastavit a ohlédnout," přibližuje Petr Prinz, ředitel Charity Olomouc. Foto: **Jindřich Štreit** Projekt Kde domov můj a Vzájemnosti Fotograf **Jindřich Štreit** se s olomouckou Charitou setkává již řadu...

10. Štreitovy fotografie i dobové snímky připomenou sto let charity na Moravě

Online • [olomouc.cz](https://www.olomouc.cz) (Regionální zprávy) • 10. 2. 2022, 8:21

Odkaz: <https://www.olomouc.cz/zpravy/clanek/Streitovy-fotografie-pripomenou-sto-let-charity-na-Morave-33838>

.... Výstava snímků světově známého fotografa Jindřicha Štreita v kombinaci s dobovými fotografiemi tak přiblíží sociální a charitní péči v průběhu celého jednoho století. Fotografie Jindřicha Štreita z cyklu Kde domov můj Foto: **Jindřich Štreit**...

11. Vítězové studentské literární soutěže jsou již známi

Online • [eslezsko.cz](https://www.eslezsko.cz) (Zprávy / Politika) • 10. 2. 2022, 7:00

Autor: **Roman Černica, Petr Hamrozi**

Odkaz: <https://www.eslezsko.cz/zpravy/2022-02-10-vitezove-studentske-literarni-souteze-jsou-jiz-za-nami>

... Ústavu bohemistiky a knihovnictví **Filozoficko-přírodovědecké fakulty** Slezské univerzity v Opavě pod vedením předsedy odborné poroty a vedoucího zmíněného ústavu Mgr. Martina Tichého, Ph.D., kterým byl svěřen nejdůležitější úkol – vybrat tři...

12. Bára Prášilová: Jsem precizní, na jedné fotce pracuji třeba rok

Tisk • **Právo - Střední a Východní Morava**; str. 13 (Zprávy / Politika) • 10. 2. 2022

Vydavatel: **BORGIS a.s.** • Autor: **Barbora Cihelková** • Rubrika: **CAFÉ**

Odkaz: [náhled](#)

... tu chvíli štěstí plynoucího z vědomí, že jsem vytvořila něco nového Když jsem přestala potlačovat své temné stránky, začala jsem tvořit barevné věci Bára Prášilová absolvovala **Institut tvůrčí fotografie** Slezské univerzity v Opavě. Vysoké...

13. Studentští ambasadoři pomáhají zájemcům o studium na univerzitě

Online • vysokeskoly.cz (Jiné) • 9. 2. 2022, 23:30

Autor: **Vendula Kreplová**

Odkaz: <https://www.vysokeskoly.cz/clanek/studentsti-ambasadori-pomahaji-zajemcum-o-studium-na-univerzite>

...Studentští ambasadoři pomáhají zájemcům o studium na univerzitě 9. 2. 2022 | Pro uchazeče na VŠ Přibližně polovina studentů českých vysokých škol své studium vzdá v prvním ročníku. **Slezská univerzita v Opavě** proto zavedla funkci...

14. Olomoucká Charita slaví 100 let. Její činnost napříč stoletím zachycují Štreitovy fotografie

Online • **olomoucky.report.cz** ((nezařazené)) • 9. 2. 2022, 13:24

Autor: **Tereza Červenková** • Rubrika: **Kultura**

Odkaz: <https://olomoucky.report.cz/kultura/olomoucka-charita-slavi-100-let-jeji-cinnost-napric-stoletim-zachycuji-streitovy-fotografie/>

... expozici poskytne dobové předměty Svazu Charity. Projekty Kde domov můj a Vzájemnosti **Jindřich Štreit** spolupracuje s Charitou Olomouc již několik let, oceňovaný fotograficko-sociální projekt Kde domov můj je toho příkladem. Stejnomená kniha o...

15. Sto let moravské charity oslaví fotografie Jindřicha Štreita

Online • **zpravymoravy.cz** (Regionální zprávy) • 9. 2. 2022, 11:08

Vydavatel: **Morava Dyje Media, s.r.o.** • Autor: **pjk**

Odkaz: <https://zpravymoravy.cz/sto-let-moravske-charity-oslaví-fotografie-jindricha-streita/>

... profesionální sociální a charitní péči v průběhu celého století. Fotograf **Jindřich Štreit** se s olomouckou Charitou setkává již řadu let. „Vážím si jejích aktivit, a to jak v Olomouci, tak i za hranicemi republiky. Jedním z projektů, na kterém jsme...

16. Ne se vším se můžu plně ztotožnit, víra a vztah k Bohu ale zůstávají

Online • **ado.cz** (Jiné) • 9. 2. 2022, 11:00

Autor: **Jiří Gračka** • Rubrika: **Aktuality**

Odkaz: <https://www.ado.cz/2022/02/09/ne-se-vsím-se-muzu-plně-ztotožnit-víra-a-vztah-k-bohu-ale-zůstávají/>

.... Věřím v Boha, v život věčný a snažím se chovat jako správná křesťanka, jít příkladem svým dcerám a vychovat i z nich správné křesťanky. Nedávno měl u nás v kostele výstavu svých fotografií profesor **Jindřich Štreit**, který vyrůstal v sousední...

17. Století Arcidiecézní charity. Štreitovy fotografie propojí současnou Charitu s minulostí

Online • **olomoucky.rej.cz** (Regionální zprávy) • 9. 2. 2022, 9:20

Vydavatel: **Olomoucký REJ**

Odkaz: <https://olomoucky.rej.cz/clanky/spolecnost/1062-stoleti-arcidiecezni-charity-streitovy-fotografie-propoji-soucasnou-charitu-s-minulosti>

... minulosti. To je důvod, proč akce spojené s takovým zamyslením mají obrovský smysl. Bohužel naše společnost se žene příliš dopředu a nestíháme se zastavit a ohlédnout," přibližuje Petr Prinz, ředitel Charity Olomouc. Foto: **Jindřich Štreit**
Projekt...

18. Každý vyfotografovaný vězeň prošel očištěm, říká Jindřich Štreit

Online • **impuls.cz/regiony** (Regionální zprávy) • 9. 2. 2022, 5:22

Vydavatel: **LONDA spol. s r. o.** • Autor: **Klaudie Břeňová** • Rubrika: **Rádio Impuls - Olomoucký kraj**

Odkaz: https://www.impuls.cz/regiony/olomoucky-kraj/vystava-ze-tmy-ke-svetlu-veznice-fotograf-jindrich-streit.A220209_052204_imp-olomoucky_kov

... základních škol. Zároveň se věnoval fotografování. V 80. letech strávil několik měsíců ve vězení kvůli fotografiím, které demaskovaly tehdejší režim. Následně nesměl učit ani fotografovat. Dnes je profesorem na **Institutu tvůrčí fotografie** Slezské...

19. Každý vyfotografovaný vězeň prošel očištěm, říká Jindřich Štreit

Online • **idnes.cz/olomouc** (Regionální zprávy) • 9. 2. 2022, 5:21

Vydavatel: **MAFRA, a.s.** • Autor: **Klaudie Břeňová** • Rubrika: **Olomouc - Olomouc - zprávy**

Odkaz: https://www.idnes.cz/olomouc/zpravy/vystava-ze-tmy-ke-svetlu-veznice-fotograf-jindrich-streit.A220131_648657_olomouc-zpravy_hrs

... profesorem na **Institutu tvůrčí fotografie** Slezské univerzity v Opavě a fotografuje. Vydal více než 50 knih a připravil přes 1 500 samostatných výstav. Je zastoupen v nejdůležitějších muzeích. Je držitelem mnoha ocenění, včetně Ceny města Olomouce...

20. Čeští reprezentanti získali na 14. IOAA deset medailí!

Online • **astro.cz** (Jiné) • 9. 2. 2022, 0:00

Autor: **Jan Kožuško** • Rubrika: **astronomy**

Odkaz: <https://www.astro.cz/clanky/ostatni/cesti-reprezentanti-ziskali-na-14-ioaa-deset-medaili.html>

... Ústřední komise Astronomické olympiády, Česká astronomická společnost), RNDr. Tomáš Gráf, Ph.D. (**Filozoficko-přírodovědecká fakulta** Slezské univerzity v Opavě), Jakub Vošmera, MMath, Ph.D. (Institut für Theoretische Physik, ETH Zürich) a Jiří Vala...

21. Historii a současnost charity propojil fotograf Jindřich Štreit

Online • **hanackyvecernik.cz** (Regionální zprávy) • 8. 2. 2022, 18:29

Autor: **Lukáš Blokša** • Rubrika: **Kultura - Výstavy**

Odkaz: <https://www.hanackyvecernik.cz/kultura/vystavy/historii-a-soucasnost-charity-propojil-fotograf-jindrich-streit>

...Historii a současnost charity propojil fotograf **Jindřich Štreit** foto: **Jindřich Štreit** E-mail 08. 02. 2022 - 18:29 Století charitního díla na Moravě (1922/1992/2022), tak se jmenuje výstava fotografií Jindřicha Štreita a historických...

22. Ostrava pomáhá kultuře

Online • **parlamentnilisty.cz** (Zprávy / Politika) • 8. 2. 2022, 18:18

Vydavatel: **OUR MEDIA a.s.** • Rubrika: **Obce voličům**

Odkaz: <https://www.parlamentnilisty.cz/politika/obce-volicum/Ostrava-pomaha-kulture-692129>

...Chod, který realizují studenti **Slezské univerzity v Opavě** za spolupráce s ostravskými umělci či hudební festival FestLes, který nabídne program s hvězdami alternativní hudební scény. Mezi desítkami podpořených projektů nalezneme například Literární...

23. Karvinský expres 08.02.2022 16:14 | POLAR TV

Televize • **TV Polar** (České stanice) • 8. 2. 2022, 16:14

Vydavatel: **POLAR televize Ostrava, s.r.o.** • Rubrika: **News**

Odkaz: <https://polar.cz/porady/karvinsky-expres/karvinsky-expres-08-02-2022-16-14>

... zájemcům **Obchodně podnikatelská fakulta** zorganizovala pro nové zájemce o studium dny otevřených dveří, a to prostřednictvím online přenosu i osobní prohlídkou fakulty. Zájem ze strany středoškoláků byl velký. V sále **obchodně podnikatelské**...

24. Hradecký slunovrat mění název a místo konání. Přiveze i Erika Truffaze

Online • **musicserver.cz** (Kultura / Umění) • 8. 2. 2022, 15:34

Vydavatel: **SMILE Music s.r.o.** • Autor: **Honza Balušek** • Rubrika: **Novinky**

Odkaz: <https://musicserver.cz/clanek/67502/hradecky-slunovrat-meni-nazev-a-misto-konani-priveze-i-erika-truffaze/>

... kláštera i v jeho obvykle nepřístupných gotických sálech, na historickém nádvoří sousední **Slezské univerzity** i v její půvabné zahradě. Pro diváky se otevře také nádvoří Církevní konzervatoře Německého řádu, barokní krása kostela svatých Janů i...

25. Štreitovy fotografie propojí současnou Charitu s minulostí

Online • **ado.cz** (Jiné) • 8. 2. 2022, 15:00

Autor: **Jiří Gračka** • Rubrika: **Aktuality**

Odkaz: <https://www.ado.cz/2022/02/08/streitovy-fotografie-propoji-soucasnou-charitu-s-minulosti/>

... můj a Vzájemnosti Fotograf **Jindřich Štreit** se s olomouckou Charitou setkává již řadu let. „Vážím si jejích aktivit, a to jak v Olomouci, tak i za hranicemi republiky. Jedním z projektů, na kterém jsme spolupracovali, byl cyklus fotografií...

26. Porota v čele Jindřichem Štreitem ocenila fotografie zaslané do soutěže Můj svět

Online • **doo.cz** (Regionální zprávy) • 8. 2. 2022, 13:31

Autor: **Pavel Siuda** • Rubrika: **Hlavní**

Odkaz: <https://doo.cz/posledni-zpravy/5284-porota-v-cele-jindrichem-streitem-ocenila-fotografie-zaslane-do-souteze-muj-svet.html>

..., kterou doplnili pedagog Institutu tvůrčí fotografie **FPF** Slezské univerzity v Opavě doc. Jiří Siostrzonek a ředitel Charity Opava Jan Hanuš, nakonec udělila celkem devět cen a pět českých uznání. Kromě toho komise vybrala dalších čtyřadvacet...

27. OPF Karviná otevřela dveře novým zájemcům, fakultou je provedli sami studenti

Online • **polar.cz** (Regionální zprávy) • 8. 2. 2022, 13:17

Vydavatel: **POLAR televize Ostrava, s.r.o.** • Autor: **Monika Danková** • Rubrika: **News**

Odkaz: <https://polar.cz/zpravy/karvinsko/karvina/11000029714/opf-karvina-otevrela-dvere-novym-zajemcum-fakultou-je-provedli-sami-studenti>

...OPF Karviná otevřela dveře novým zájemcům, fakultou je provedli sami studenti **Obchodně podnikatelská fakulta** zorganizovala pro nové zájemce o studium dny otevřených dveří, a to prostřednictvím online přenosu i osobní prohlídkou fakulty...

28. VIDEO: Češi v Chile natočili úchvatné záběry zatmění Slunce. Kdy vzácný úkaz uvidíme v Česku?

Online • **zoommagazin.iprima.cz** (Jiné) • 8. 2. 2022, 12:47

Vydavatel: **FTV Prima, spol. s r.o.** • Autor: **Topi Pigula**

Odkaz: <https://zoommagazin.iprima.cz/vesmir/zatmeni-slunce-2021-video>

... sledovat 10. února v 15:45 na Prima ZOOM, se za úchvatným pohledem na nebe vydala trojice fyziků ze **Slezské univerzity v Opavě** až do chilské pouště Atacama. A jejich pořízené záběry z astronomické události musí uhranout snad každého. V Atacamě se...

29. Ostrava opět pomáhá kultuře

Online • **nase-mesto.cz** (Regionální zprávy) • 8. 2. 2022, 7:00

Rubrika: **Aktuálně**

Odkaz: <https://www.nase-mesto.cz/ostava-opet-pomaha-kulture/>

... Frýdlantských mostů v rámci happeningu PodChod, který realizují studenti **Slezské univerzity v Opavě** za spolupráce s ostravskými umělci či hudební festival FestLes, který nabídne program s hvězdami alternativní hudební scény. Mezi desítkami podpořených...

30. Červí díra ve vesmíru existuje. Čeští vědci učinili přelomový objev

Online • **pozitivni-zpravy.cz** (Jiné) • 8. 2. 2022, 7:00

Autor: **Gabriela Brázdová** • Rubrika: **Příroda a ekologie**

Odkaz: <https://pozitivni-zpravy.cz/cervi-dira-ve-vesmiru-existuje-cesti-vedci-ucinili-prelomovy-objev/>

... průchozí hrdlo mezi dvěma světy. Astrofyzikové ze **Slezské univerzity v Opavě** o ní získali první indicie. Ředitele Fyzikálního ústavu Zdeňka Stuchlíka zaujala změť čar a křivek, což byly výsledky rentgenového záření zachyceného družicemi, které...

31. Obchodní akademie a SOS logistická vstupuje do nového století existence

Tisk • **Region Opavsko**; str. 10 (Regionální zprávy) • 8. 2. 2022

Vydavatel: **Vydavatelství STISK spol. s r.o.**

Odkaz: [náhled](#)

... všestranný rozvoj schopností žáků, a především kvalitní odbornou přípravu. Obchodka je fakultní školou Ekonomické fakulty VŠB-TU Ostrava i **Fakulty veřejných politik** v Opavě, v minulých letech navázala úzkou spoluprací s Mezinárodní vysokou školou...

32. Město znovu pomáhá ostravské kultuře

Online • **ostrava.cz** (Regionální zprávy) • 7. 2. 2022, 12:34

Odkaz: <https://www.ostrava.cz/cs/o-meste/aktualne/mesto-znovu-pomaha-ostravske-kulture>

... oživení Frýdlantských mostů v rámci happeningu PodChod, který realizují studenti **Slezské univerzity v Opavě** za spolupráce s ostravskými umělci či hudební festival FestLes, který nabídne program s hvězdami alternativní hudební scény. Mezi...

33. Zdařilá výstava v ostravské GVUO se zabývá prostými radostmi života

Online • **novinykraje.cz** (Regionální zprávy) • 7. 2. 2022, 12:24

Autor: **Radka Švejnohová** • Rubrika: **Moravskoslezský kraj**

Odkaz: <https://www.novinykraje.cz/blog/2022/02/07/zdarila-vystava-v-ostravske-gvuo-se-zabyva-prostymi-radostmi-zivota/>

... Kubín, Piotr Alexejevič Levčenko, Emanuel Krescenc Liška, Filip Andrejevič Maljavin, Josef Mařatka, Jiří Načeradský, Otmar Oliva, Eduard Ovčáček, Dita Pepe, Jan Preisler, Pavla Sceranková, Jakub Schikaneder, Jiří Surůvka, **Jindřich Štreit**...

34. Koho je u nás nejvíc? Husákových dětí! Kde se vzala a co čeká nejpočetnější českou generaci?

Rozhlas • Program vysílání Českého rozhlasu (Český rozhlas) • 7. 2. 2022, 11:55

Vydavatel: **ČESKÝ ROZHLAS** • Autor: **Jindřich Štreit, David Hertl** • Rubrika: **20. století**

Odkaz: <https://program.rozhlas.cz/koho-je-u-nas-nejvic-husakovych-deti-kde-se-vzala-a-co-ceka-nejpocetnejsi-ceskou-8674827>

...Koho je u nás nejvíc? Husákových dětí! Kde se vzala a co čeká nejpočetnější českou generaci? Snímek z výstavy Abnormalizace nazval jeho autor **Jindřich Štreit** Výlet. Zní to zvláště, ale je to tak: podle posledního sčítání lidu tvoří silně...

35. OSTRAVA: Přívoz mění tvář

Televize • regionalnitemlevize.cz (České stanice) • 7. 2. 2022, 9:02

Autor: **Robert Pavlík**

Odkaz: <https://www.regionalnitemlevize.cz/video/ostrava--privoz-meni-tvar/51038>

... fotografie? Nejdůležitější je mít rád lidi a život, pak je vše jednoduché a krásné... V letošním roce oslaví vsetínský rodák a světoznámý fotograf **Jindřich Štreit** 75 let. Které období svého života považuje za šťastné a které za méně šťastné? A v...

36. Česká stopa – zatmění Slunce

Online • life4you.cz (Životní styl / Móda) • 7. 2. 2022, 0:21

Rubrika: **KULTURA**

Odkaz: <https://life4you.cz/kultura/ceska-stopa-zatmeni-slunce/>

... ze **Slezské univerzity v Opavě**, autorů populárně-vědeckého YouTube kanálu Dobré vědět, vás v neortodoxním cestopisu provede svými zážitky z výpravy za úplným zatměním Slunce a seznámí vás s chodem pouštních astronomických observatoří, kde se...

37. Novou CEO JRD Land je Alexandra Tomášková

Online • faei.cz (Ekonomika / Finance / Právo) • 7. 2. 2022, 0:01

Odkaz: <https://faei.cz/novou-ceo-jrd-land-je-alexandra-tomaskova/>

... JRD Development. Alexandra Tomášková je absolventkou **Slezské univerzity v Opavě**, kde vystudovala anglickou filologii. Hovoří anglicky, francouzsky a německy. Mezi její zájmy patří rekreační sport (běh, lyžování, jóga) a cestování. Autor...

38. Pro profesora Adama to byla tvrdá lekce

Tisk • Deník N; str. 14, 15, 16 (Zprávy / Politika) • 7. 2. 2022

Vydavatel: **N media a.s.** • Autor: **Adéla Karásková Skoupá** • Rubrika: **ROZHOVOR**

Odkaz: [náhled](#)

... české vědy, například předseda Učené společnosti a předseda **České konference rektorů**, se k tomu postavili kriticky, a to velmi rychle. Což do určité míry znamená, že se o tomto typu problémů vědělo a česká vědecká komunita oceňuje, že se to...

39. Dokumentární film „Do Chile za zatměním Slunce“

Online • **astro.cz** (Jiné) • 7. 2. 2022, 0:00

Rubrika: **astronomy**

Odkaz: <https://www.astro.cz/clanky/multimedia/dokumentarni-film-do-chile-za-zatmenim-slunce.html>

... 15:45) dokumentární film „Do Chile za zatměním Slunce“, jehož autory jsou studenti Jiří Dobrý a Jiří Malík z Fyzikálního ústavu **Slezské univerzity v Opavě**. Ve spolupráci s MgA. Ondřejem Smékalem a dalšími pedagogy vytvořili unikátní...

40. Novou CEO JRD Land je Alexandra Tomášková

Online • **nejbusiness.cz** (Podnikání / Marketing / PR) • 6. 2. 2022, 7:00

Autor: **Petr Hamrozi, Roman Černica**

Odkaz: <https://www.nejbusiness.cz/personalie/2022-02-06-novou-ceo-jrd-land-je-alexandra-tomaskova>

... velmi dobře etablované značky JRD,“ dodává Martin Svoboda, CEO společnosti JRD Development. Alexandra Tomášková je absolventkou **Slezské univerzity v Opavě**, kde vystudovala anglickou filologii. Hovoří anglicky, francouzsky a německy. Mezi její...

41. Štreitovy fotografie propojí současnou Charitu s minulostí

Online • **olomouc.charita.cz** (Jiné) • 4. 2. 2022, 12:03

Odkaz: <https://www.olomouc.charita.cz/aktuality/streitovy-fotografie-propoji-soucasnou-charitu-s-minulosti/>

... můj a Vzájemnosti Fotograf **Jindřich Štreit** se s olomouckou Charitou setkává již řadu let. „Vážím si jejích aktivit, a to jak v Olomouci, tak i za hranicemi republiky. Jedním z projektů, na kterém jsme spolupracovali, byl cyklus fotografií...

42. Ostrava – Přívoz mění tvář

Televize • **regionalnitemlevize.cz** (České stanice) • 4. 2. 2022, 9:56

Autor: **Robert Pavlík**

Odkaz: <https://www.regionalnitemlevize.cz/video/ostava---privoz-meni-tvar/51038>

... fotografie? Nejdůležitější je mít rád lidi a život, pak je vše jednoduché a krásné... V letošním roce oslaví vsetínský rodák a světoznámý fotograf **Jindřich Štreit** 75 let. Které období svého života považuje za šťastné a které za méně šťastné? A v...